
J E G Y Z Ő K Ö N Y V

amely készült: Sződ Község Polgármesteri Hivatal hivatalos helyiségében, 2020. október 29.
napján 18.00 órakor megtartott Sződ Község Képviselő-testületének ülésén.

Jelen vannak: A mellékelt jelenléti ív szerint:

Napirendi pontok:

1. Tájékoztató az Önkormányzat I-III. negyedéves gazdálkodásáról.
Előterjesztő: Hertel László polgármester

2. A helyi adórendeletek, térítési díjakra, bérleti díjakra vonatkozó rendeletek és a
temető használati díjakról szóló rendelet felülvizsgálata.
Előterjesztő: Hertel László polgármester

3. Tájékoztató a folyamatban lévő beruházásokról és pályázatokról.
Előterjesztő: Hertel László polgármester

4. 2021. évre vonatkozó fejlesztési elképzelésekről egyeztetés, javaslattétel.
Előterjesztő: Hertel László polgármester

5. Hrepka  Zsolt  2134  Sződ  Mátyás  Király  utca  33.  szám alatti  lakos  közterület
megvásárlásának kérelme.
Előterjesztő: Hertel László polgármester

6. Balogh  Zsuzsanna  kérelme  gyermeke  intézményi  fejlesztésének  támogatása
ügyében
Előterjesztő: Hertel László polgármester

7. A Sződi Csupafül Óvoda kérelme 
Előterjesztő: Hertel László polgármester

8. Egyebek

Az Egyebek napirendi ponton belül az alábbi ügyek kerülnek megtárgyalásra:

 Hulladékgazdálkodási közszolgáltatási szerződés elfogadása
 Közmeghallgatással kapcsolatos tájékoztatás
 Év végi vacsora időpontjának meghatározása
 A Polgármester Úr év végi jutalmának megtárgyalása (zárt ülés keretében)

Hertel László: Köszöntöm a jelenlévő képviselőket, a jegyzőasszonyt. Megállapítja, hogy a 7
fős  képviselő-testületből  6  fő  képviselő  jelen  van.  Erdélyi  Balázs  képviselő  előre  jelezte
távolmaradását,  a képviselő-testület  határozatképes.  A mai ülés jegyzőkönyvhitelesítőjének
Juhász  István  képviselőt  javaslom.  Kérem,  hogy  szavazzunk  a  jegyzőkönyvhitelesítő
személyére vonatkozóan. Megállapítom, hogy a képviselő-testület 6 igen szavazattal elfogadja
Juhász István képviselőt jegyzőkönyvhitelesítőnek. 
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Ismerteti az ülés kiegészített napirendi pontjait. Kérem, hogy a napirendi pontok elfogadására
vonatkozóan  szavazzunk.  Megállapítom,  hogy  a  képviselő-testület  6  igen  szavazattal  a
napirendi pontokat elfogadja. 

1. Tájékoztató az Önkormányzat I-III. negyedéves gazdálkodásáról.
Előterjesztő: Hertel László polgármester

Hertel László: Tájékoztatom a képviselőket, hogy az önkormányzat és intézményeinek 2020. I-II.
negyedéves gazdálkodására vonatkozó beszámolót a képviselők részére megküldtük. A beszámoló
elfogadása  előtt  azonban  a  költségvetési  rendeletet  kell  majd  a  testületnek  módosítania.  A
beszámoló tükrözi, hogy az önkormányzat jelentős tartalékkerettel rendelkezik, mely tartalékkeret
összege a pályázati  támogatásokat is tartalmazza.  Az önkormányzat gazdálkodása megfelelő,  a
háromnegyedéves pályázati beruházások befejezésre kerültek. A tervezett önerős beruházások is
megvalósultak. 
(részletesen  ismerteti  a  2020.  év  eddigi  pályázati  támogatással  és  önkormányzati  önerőből
megvalósult beruházásait)  
A vírushelyzet miatt évközben átalakult a költségvetés.
Plusz  költséget  jelentenek  a  védekezésre  fordított  kiadások.  Eddig  még  erre  támogatást  nem
kaptunk, teljes egészében az önkormányzatnak kell a fedezetet biztosítani. 
Az önerős beruházások, valamint a pályázati önrészek az önkormányzat tartalékkeretéből került
biztosításra.  Az önkormányzat intézményei tekintetében kiegyenlítetlen számla nincs. Év közben
a Sződi Ringató Mini Bölcsőde, új intézményként kezdte meg a működését. 
A  vírushelyzet  miatt,  törvényi  rendelkezés  alapján  a  költségvetésünkből  elvonásra  került  a
gépjárműadó összege.
Önerős beruházásként  valósult  meg a gyermekjóléti  szolgálat  épületrészének átalakítása,  és  a
Rákóczi Ferenc utca páros oldalán kialakított csapadékvíz szikkasztása, valamint a felújított úttest
teljes hosszán az úttest szélétől az ingatlan kerítéséig történő kőszórás. 
A Vállalkozói Park beruházásának munkálatai jelenleg is tartanak, reményeink szerint még ebben
az évben befejeződnek. Ehhez a beruházáshoz is jelentős önerőt kellett biztosítanunk.  

Juhász Sándor: A Szent István utcában lévő kátyúk javítása is most esedékes. Szeretném jelezni,
hogy a Szent István utcában lévő járda megsérült a nyári vihar során a kidőlt fa miatt. Ezt is most
lenne célszerű kijavítani.
Hertel László: Köszönöm szépen az észrevételt. Sajnos a Vállalkozói Parkhoz vezető út kiépítése
a tervek szerint  tavasszal kellett  volna elkészülnie.  A Szenti  István utca úthibáinak javítása is
ekkor történt volna meg. Az útépítés közműegyeztetés elhúzódása miatt ez év novemberében fog
befejeződni, és ekkor készülnek el a község egész területén, az önkormányzati tulajdonban lévő
utak  - többek között József Attila utca – javítási munkálatai
A József  Attila  utcai  járda  kivitelezési  munkálatai  ez  év  novemberében  befejeződnek,  ezután
kezdjük el a patakon átívelő hidak gyártását, mivel a járda elkészülte után tudjuk a híd hosszának
pontos méretet meghatározni.  
Az Önkormányzat Műszaki csoportjába a traktorvezetésére nyugdíjas, helyi lakost alkalmazunk.
 A temetőben a viharkárokat kijavítottuk, a biztosító a kárt kifizette.
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Kérem  a  Pénzügyi  és  Ügyrendi  Bizottság  elnökét,  hogy  ismertesse  a  bizottság  javaslatát  a
napirendi ponttal kapcsolatosan. 
Juhász  István:  A  Pénzügyi  és  Ügyrendit  Bizottság  előzetesen  részletesen  megtárgyalta  az
előterjesztést és a képviselő testület felé elfogadásra javasolja.
Azonban jelezni szeretném, hogy a temetőben lévő veszélyes fák kivágását meg kell oldani.
Hertel  László: Van-e  kérdés  észrevétel  a  képviselők  részéről  az  előterjesztést  illetően?
Amennyiben  nincs,  kérem,  hogy  szavazzunk  először  a  költségvetési  rendelet  módosítására
vonatkozóan. Megállapítom, hogy a képviselő-testül 6 igen szavazattal a mellékletben foglaltak
szerint módosítja a 2020. évi költségvetési rendeletét. 

SZŐD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK
7/2020.(X.29.) SZÁMÚ RENDELETE AZ

I/2020.(I.23.) SZÁMÚ SZŐD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT 2020. ÉVI
KÖLTSÉGVETÉSÉRŐL SZÓLÓ RENDELET MÓDOSÍTÁSÁRÓL

Sződ Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  az  I/2020.(I.23.)  számú Sződ  Község
Önkormányzat  2020.  évi  költségvetéséről  szóló  rendeletét  a  mellékleteben  foglaltak
szerint módosítja

Határidő: azonnal    

          Hertel László                                                       dr Bojtayné Benedek Gabriella
         polgármester                                                                              jegyző

Hertel  László:  Kérem,  hogy  szavazzunk  az  önkormányzat  I-III.  negyedéves  gazdálkodásáról
szóló  beszámoló  elfogadására  vonatkozóan.  Megállapítom,  hogy  a  képviselő-testület  6  igen
szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

SZŐD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK

82/2020.(X.29.) HATÁROZATA

Sződ Község Önkormányzat Képviselő-testülete,  a z Önkormányzat I-III.  negyedéves
gazdálkodásáról szóló beszámolót a mellékletben foglaltak szerint   elfogadja.

Határidő: azonnal 

          Hertel László                                                       dr Bojtayné Benedek Gabriella
         polgármester                                                                              jegyző

2. A helyi adórendeletek, térítési díjakra, bérleti díjakra vonatkozó rendeletek és a
temető használati díjakról szóló rendelet felülvizsgálata.
Előterjesztő: Hertel László polgármester

Hertel László: A 2021. évi helyi adók tekintetében az előterjesztést megküldtük a képviselők
részére. A Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság ezt az előterjesztést is megtárgyalta.
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dr.  Bojtayné  Benedek  Gabriella: A  2021.  évre  vonatkozó  adó  és  egyéb  térítési  díjak
emeléséről  szóló  rendeleteket  a  hatálybalépést  megelőző  30  nappal  ki  kell  hirdetni.  Erre
tekintettel,  ha  az  önkormányzat  az  adórendeleteket  2021.  január  1-jétől  kívánja  hatályba
léptetni, akkor legkésőbb 2020. december 01-jén ki kell hirdetni, így eddig az időpontig a
képviselő  testületnek  meg  kell  hoznia  az  emelésre  vonatkozó  döntéseket. A
Pénzügyminisztérium  minden  évben  tájékoztatást  küld  arról,  hogy  a  következő  adóévben
milyen maximum adótételek állapíthatók meg. Ebben az évben ez a tájékoztatás még nem
érkezett meg. Az alábbiakban a 2020 évre vonatkozó adómaximumok voltak kiszabhatók.

 Építményadó:     1.951  Ft/m2
 Telekadó:              355  Ft/m2
 Magánszemélyek kommunális adója:   30.162   Ft/év/adótárgy
 Idegenforgalmi adó:  532  Ft/fő/éj

Hertel  László:  Az  előterjesztés  alapján,  a  magánszemélyek  kommunális  adójának
módosítását nem javaslom. 
A  telekadó  tekintetében  2020.  január  01-től  került  bevezetésre  ez  az  adónem  70  Ft/m2
összegben.  Két  évre  kedvezmények  kerültek  megállapításra.  Javaslom,  hogy  a
kedvezményeket helyezzük hatályon kívül és a telekadó mértékét 40 Ft/m2 állapítsuk meg. A
telekadó éves mértéknek összegét maximum 35.000 Ft-ban határozzuk meg.
A Helyi iparűzési adó módosítást nem javaslom. Kormányszinten ez az adónem módosításra
kerül s akkor úgyis újra kell tárgyalni.

Az építményadó tekintetében javaslom, hogy a rendeletben felsorolt területek között jelenjék
meg a Vállalkozó park és a mellette lévő terület is. Ez az adónem a kijelölt ipari, gazdasági,
kereskedelmi területeken (Hajcsár út melletti Göddel határos terület, Szent István út melletti
ipari,  gazdasági  és  kereskedelmi  terület,  Rátóti  úti  csirketelep  területe,  Malom-köz,  Fő út
trafóház melletti terület, Várdomb területe,  Vállakozói Park és a mellette lévő ipari terület)
adóköteles építményekre vonatkozik, jelenlegi mértéke: 700 Ft/m2/év. Azon vállalkozások,
akik  az  üresen  álló  csarnokaikban  nem  végeznek  gazdasági  tevékenységet  a  használaton
kívüli  csarnokokra  adófizetési  mentességet  élveznek. Egyre  inkább  jellemző,  az,  hogy
lakóingatlanokat cégek nevére vásárolnak meg. Ebben az esetben a kommunális adó ezekre az
ingatlanokra nem kivethető, így ezek a cégen nem fizetnek az ingatlan után adót. Javaslom,
hogy  az  ilyen  belterületi  lakáscélú  ingatlanok  cég  tulajdonosai  részére  400 Ft/m2/év  adó
kerüljön megállapításra.

Új  adónem  bevezetését  javaslom  a  képviselő-testületnek.   2021.  január  01.  napjától  a
gépjárműadó bevétel teljes egészében központi költségvetési  bevétel lesz. Ez Sződ Község
vonatkozásában  10,5  millió  Ft  hiányt  jelent  a  költségvetésünkből  –  ez  az  összeg  függ  a
gépkocsik mennyiségétől és korától-. amely összeg beszedésének feladata. Ebben az évben a
járványhelyzetre való tekintettel a kormány ezt az adóbevételt elvonta.  A költségvetési hiány
mérséklésére  a  meglévő  adók  emelését  nem  javaslom,  viszont  az  közös  teherviselés
érdekében  új  adónem  bevezetésére  teszek  javaslatot.   A  külterületi  lakó  ingatlanok
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tulajdonosai,  használói  jelenleg  kommunális  adót  nem  fizetnek.  Ezért  javaslom,  hogy  a
kommunális adó mértékével megegyező éves összeget, azaz 18.000.- forintot fizessenek Ők
is, mégpedig Települési adó jogcímen

Felkértem  az  élelmezésvezetőt,  hogy  az  étkezési  térítési  díjakat  vizsgálja  felül,  hogy  az
étkezési térítési díjak befizetései fedezik-e az önköltséget. Ott, ahol, a befizetések nem érik el
az önköltséget, tegyen javaslatot az emelésre. Az étkezési térítési díjakat az élelmezésvezető
felülvizsgálta. Javasolja, hogy az iskolai 3x étkezés díja 660 Ft-ra emelkedjen, amely az 50 %
-os  étkezésnél  330  Ft-ra  történő  emelkedést  jelentene.  Támogatom  az  élelmezésvezető
javaslatát.

A hirdetési díjak 2013. január 01-től érvényesek.

¼ oldal                         br:   5.000.- Ft

½ oldal                         br: 10.000.- Ft

1 oldal                          br: 20.000.- Ft

Tájékoztatom a képviselőket arról, hogy a negyedévenként megjelenő Sződiek Híradója 1.200
példányban  kerül  nyomtatásra.  Ebben  az  évben  eddig  egyszer  elektronikusan  egyszer
nyomtatott  formátumban  jelent  meg az újság.  Az újság  költségei  –  tördelés,  -  nyomtatás.
Ennek  összege  éves  szinten  1.650.000  Ft  körüli  összeg.  A terjesztés  közmunkások  útján
történik. Az újságban lévő hirdetések összege 100.000 Ft körüli összeg éves szinten. Felkérem
Puskás  Szilveszter  alpolgármester  urat,  mint  a  Szerkesztőbizottság  elnökét,  hogy  tegyen
javaslatot a hirdetési díjak tekintetében. 

Puskás  Szilveszter:  A  hirdetések  csekély  száma  miatt  a  hirdetési  díjak  emelése  jelentős
bevételnövekedést nem eredményezne, ezért nem javaslom a hirdetési díjak emelését.  

Hertel  László: A  Faluház  bérleti  díjak  emelését  Buzogány  Márta  vezetőasszony  nem
javasolta.

Az  önkormányzati  ingatlanok  (Italdiszkont,  orvosi  rendelők,)  díjainak  emelését  nem
javaslom.
A  temető  üzemeltetésével  kapcsolatosan  elmondható,  hogy  az  új  temetőgondnok
alkalmazásával jelentős változás következett be, pozitív értelemben.  Az új temetőgondnok
javasolt  néhány  módosítást  a  jelenleg  hatályos  rendelet  szövegében.  Ezáltal  a  rendelet
aktualizálódna,  valamint  a temetői  díjak tekintetében is  módosítást  javasolt.  Támogatom a
gondnok által jelzett módosítások elfogadását. 
Kérem a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnökét,  hogy ismertesse a bizottság javaslatát  a
2021. évi helyi adókkal kapcsolatos előterjesztéssel kapcsolatosan. 
Juhász  István:  A  bizottság  részletesen  megtárgyalta  az  előterjesztést,  és  egyhangúlag
elfogadja a javasolt módosításokat.
Hertel László: A rendeletmódosításokat a testület a következő ülésen fogja majd elfogadni. 
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3. Tájékoztató a folyamatban lévő beruházásokról és pályázatokról.
Előterjesztő: Hertel László polgármester

Hertel  László:  A  Régi  Polgármesteri  Hivatalnál  a  fészertető  kicserélésre  került.  A  volt
pénzügy épülete,  irattárként  funkcionál.  Az épület  Petőfi  utcai  oldala  szigetelésre  kerül,  a
csapadékvíz  elvezetése  is  megoldódik.  A  helyiségekbe  páraelszívó  kerül  beépítésre  a
megfelelő páratartalom érdekében. A József Attila utcai járda rövidesen elkészül. A József
Attila utcai járda kiegészítéseként egy híd kerül majd elhelyezésre, amelyt a műszaki csoport
fog elkészíteni.  A Fő út Dózsa György út összekötésénél két híd kerül elhelyezésre, melyet
szintén a műszaki csoport készít el.. 

4. 2021. évre vonatkozó fejlesztési elképzelésekről egyeztetés, javaslattétel.
Előterjesztő: Hertel László polgármester

Hertel  László:  Szeretném  megkérni  a  képviselőket,  hogy  a  következő  testületi  ülésre
alakítsanak ki javaslatokat a 2021. évi fejlesztési elképzelések tekintetében. 

Az Ady Endre utca szélesítésén érdemes elgondolkodni. Az iskola bővítésre kerül belátható
időn belül. A pedagógusok és szülők közlekedési és parkolási lehetőségeit időben meg kell
oldani.

Mikes  László:  Érdemes  lenne  szerintem  a  gyermekek  tudatosabb  közlekedésre  nevelése
érdekében egy KRESZ parkot kialakítani.  Az óvodások és az iskolások is igénybe tudnák
venni oktatási céltattal ezt a létesítményt.

Gazsó Tímea: Nemrég olvastam 50 millió Ft körüli összeg egy ilyen park kialakítása.

Juhász Sándor: A környéken ilyen park nincs, ezért sokan jönnének ide.

Hertel László: Már korábban tájékoztattam a képviselőket, hogy a kerékpárút megépítésére is
pályázott önkormányzatunk. 

5. Hrepka Zsolt  2134.  Sződ Mátyás  Király  utca  33.  szám és  Havasi  Péter  2134.
Sződ, József Attila utca 50/B alatti lakosok közterület megvásárlásának kérelme.
Előterjesztő: Hertel László polgármester

Hertel  László:  Tájékoztatom  a  képviselőket,  hogy  a  kérelem  a  képviselők  részére
megküldtük. 

(részletesen ismerteti a kérelem tartalmát)
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Puskás Szilveszter: Javaslom, hogy a többi szomszédot is kérdezzük meg arról, hogy ők meg
kívánják-e vásárolni esetlegesen a kérelemben szereplő területet.  Javaslom, hogy a testület
tartson helyszíni bejárást, és a szomszédok nyilatkoztatását követően döntsön a testület. 

A képviselők egyetértenek a javaslattal.

6. Balogh Zsuzsanna (2134 Sződ, Mártírok u. 24.)  kérelme gyermeke intézményi
fejlesztésének támogatása ügyében
Előterjesztő: Hertel László polgármester

Hertel  László:  A  képviselők  részére  a  kérelem  megküldésre  került.  A  Szociális  és
Egészségügyi Bizottság tárgyalta a kérelmet. Kérem a bizottság elnökét, hogy tájékoztassa a
testületet.

Juhász Sándor: A bizottságnak rendszeres támogatás megállapítására nincs lehetősége, csak
évente három alkalommal tudunk max.20.000.- forint erejéig anyagi támogatást  nyújtani a
családnak.  A kérelmező viszont rendszeres támogatásra tartana igényt. 

dr.  Bojtayné  Benedek  Gabriella:  Jelenleg  a  kiskorú  a  körzetünkben  lévő  speciális
intézménybe történő elhelyezése folyamatban van. Amennyiben sikerül a Váci Simon Antal
speciális intézményi elhelyezés, abban az esetben nem kell térítési díjat fizetni az intézményi
ellátásért. 

Hertel  László:  Javaslom,  hogy  a  képviselő-testület  akkor  döntsön  az  ügyben,  amikor
gyermek elhelyezésére vonatkozóan a végleges határozat megszületik. 

A képviselők egyetértenek a javaslattal.

7. A Sződi Csupafül Óvoda kérelme 
Előterjesztő: Hertel László polgármester

Hertel  László:  A megbízott  intézményvezető  kérelemmel  fordult  az  önkormányzathoz  –
mely  kérelmet  megküldtük  a  képviselők  részére,  -  hogy  támogassa  a  ,,Mezítlábas  út
”kialakítását.  120.000.- forint támogatás megállapítását kérte a megbízott  intézményvezető.
Tájékoztattam a vezető asszonyt, hogy minden intézménynek megvan a saját költségvetése, és
ebből kell gazdálkodni. Az intézmény költségvetésében nem szerepel ez a kiadás. Azonban a
létesítmény az óvodás gyermekek egészségi állapotára pozitív hatással van, ezért javaslom a
kért  támogatást  megállapítását.  Kérem a  képviselőket,  hogy mondják  el  véleményüket  az
elhangzottakkal kapcsolatosan. 

Mikes László: Egyetértek a polgármester úr javaslatával. 

Hertel László: Amennyiben további javaslat nincs, kérem, hogy szavazzunk. Megállapítom,
hogy a képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

SZŐD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK

83/2020.(X.29.) HATÁROZATA
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Sződ  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  úgy határoz,  hogy a  Sződi  Csupafül
Óvoda vezetőjének kérelmét a mezítlábas út kialakításának ügyében maximum bruttó
120.000 Ft értékben támogatja.

Határidő: azonnal 

          Hertel László                                                       dr Bojtayné Benedek Gabriella
         polgármester                                                                              jegyző
                                                                           

Egyebek:

 Hulladékgazdálkodási közszolgáltatási szerződés

Hertel  László:  Tájékoztatom  a  képviselőket,  hogy  az  önkormányzatnak  a  kommunális
hulladék elszállítására vonatkozó szolgáltatási szerződése 2020. október 31.napjával lejár. A
Zöld Híd megküldte a szerződéstervezetet, illetve a módosított alapító okiratot. 

Puskás  Szilveszter:  Javaslom  a  szerződés  aláírását. Szorít  az  idő.  Amennyiben  az
Önkormányzat nem írja alá a szerződést, akkor a jövőben önkormányzatunknak, önállóan kell
megoldania ezt a közszolgáltatást.

Juhász  Sándor: Szeretném  megkérdezni,  hogy  miért  van  erre  szükség.  Nem  volt  erre
vonatkozóan ilyen közszolgálatói szerződés? 

Hertel László: Jelenleg van érvényben lévő szerződés, amely lejár október 31. napjával, és az
új szerződés megkötéséhez kell a testület hozzájáruló határozata.

Puskás Szilveszter alpolgármester a Zöld Híd társulás működésével kapcsolatban tájékoztatja
a képviselőket.

Hertel  László:  Van-e  további  észrevétel,  javaslat?  Amennyiben  nincs,  kérem,  hogy
szavazzunk az alpolgármester úr javaslatára vonatkozóan. Megállapítom, hogy a képviselő-
testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

SZŐD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK

84/2020.(X.29.) HATÁROZATA

Sződ Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a DTKH és Zöld Híd
Kft által megküldött szerződés tervezetet és az alapító okirat módosítását elfogadja. 

és felhatalmazza a polgármestert a szerződés aláírására.

Határidő: azonnal 
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          Hertel László                                                       dr Bojtayné Benedek Gabriella
         polgármester                                                                              jegyző
                                                                           

 Közmeghallgatás  

Hertel  László:  Tájékoztatom  a  képviselőket,  hogy  a  törvényi  előírásoknak  megfelelően
minden  évben  közmeghallgatást  kell  tartania  a  képviselő-testületnek,  ebben  az  évben
november 13. napját határoztuk meg.  A jelenlegi törvényi rendelkezések alapján még meg
lehet  tartani  a  közmeghallgatást,  az  egészségügyi  előírások betartása  mellett.  Amennyiben
változik a helyzet, a képviselőket tájékoztatni fogjuk. 

 Év végi vacsora

Hertel László: Javaslom, hogy az évvégi vacsorát december 18.-án 17.00. órakor a Faluház
nagytermében tartanánk meg. Kérem a képviselőket, hogy jelezzenek vissza, hogy a javasolt
időpont  megfelel-e.  Természetesen  amennyiben  a  vírushelyzet  miatt  a  rendezvények
korlátozására, tiltására kerül sor, akkor az évvégi vacsora is elmarad. 

Puskás  Szilveszter:  Többször  esett  már  szó  a  képviselők  között  a  sződi  parkolók  és
parkolások problémájáról 

Községünkben  lévő  önkormányzati  parkolókat  nem  minden  esetben  a  létesítés  céljainak
megfelelően  használják.  Ki  kellene  alakítani  egy  olyan  rendet,  ami  szabályozná  az
önkormányzat által létesített parkolók használatát. 

Írtam  egy  gondolatébresztőt,  az  időzónás  parkoló  kialakítására,  a  képviselőknek,
gondolatébresztés gyanánt.  A kialakítandó szabályozást az óvoda, iskola, bölcsőde, templom,
önkormányzat  parkolója  vonatkozásában  kellene  átgondolnunk.   Minden  képviselőnek  el
fogom küldeni a felvetéseimet. 

Juhász  Sándor:  A  Szociális  és  Egészségügyi  Bizottság  elnökeként tájékoztatom  a
képviselőket, hogy szűrővizsgálatokra az idén a vírushelyzet miatt nem kerül sor. A jövőben
Cöliákia szűrés bevezetését szeretnénk megvalósítani.  

 A Polgármester Úr év végi jutalmának megtárgyalása 

Puskás Szilveszter:  Kérem, hogy ezen napirendi pontot zárt ülés keretében tárgyalja meg a
testület, kérem, hogy a polgármester úr zárt ülést rendeljen el. 

A polgármester zárt ülést rendel el, mely ülésről külön jegyzőkönyv készült. 

 Illegális  hulladéklerakók  felszámolásával  kapcsolatos  pályázaton  történő
részvétel

Hertel  László:  Tájékoztatom  a  képviselőket,  hogy  az  önkormányzatnak  lehetősége  van
pályázatot benyújtani az Illegális hulladéklerakók felszámolására vonatkozóan, konkrétan a
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0226/3  hrsz-ú ingatlan  tekintetében.  Az igényelhető  támogatás  összege  3.000.000.-  forint.
Kérem a Környezetvédelemért felelős tanácsnok mondja el véleményét.

Gazsó Tímea: Javaslom a pályázaton történő részvételt. 

Hertel  László:  Van-e  további  javaslat?  Amennyiben  nincs,  kérem,  hogy  szavazzunk  a
pályázaton történő részvételre vonatkozóan. Megállapítom, hogy a képviselő-testület 6 igen
szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

SZŐD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK

86/2020.(X.29.) SZÁMÚ HATÁROZATA

Sződ  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  úgy  határoz,  hogy  az  illegális
hulladéklerakók felszámolása érdekében a „Tisztítsuk meg az Országot” projekt 2020.
évben megvalósítandó I üteméről szóló 1598/2020.(IX.21.) korm. határozat 6. pontjában
foglaltak  alapján  közzé  tett  „Illegális  hulladéklerakók  felszámolásának  támogatása”
elnevezésű pályázati kiírásra pályázatot kíván benyújtani.
Az igényelt támogatás összege 3.000.000 Ft.
Az illegális hulladéklerakók felszámolásának költsége 2.110.000 Ft.
A  pályázati  igénylésben  szereplő,  hulladékmentesítéssel  érintett,  -jelenleg  ismert-
önkormányzati tulajdonú ingatlan.
-0226/13.
A  képviselő-testület  felhatalmazza  a  polgármestert  az  önkormányzat  illegális
hulladéklerakók  felszámolásának  elvégzése  céljából  a  pályázat  előkészítésére  és
benyújtására.

Határidő: azonnal      
                                                                                                                                                
Hertel László                                                                              dr Bojtayné Benedek
Gabriella
polgármester                                                                                                    jegyző

Hertel László: Tájékoztatom a képviselőket, hogy további megtárgyalandó ügy a mai ülésen
nincs, azt ülést 21.15 órakor bezárom. 

kmft

……………………………………..                       …………………………………..
Hertel László polgármester                                    dr.Bojtayné Benedek Gabriella jegyző
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………………………………….
Juhász István jegyzőkönyvhitelesítő
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